
 

 

 

     

 

 

Αθήνα, 21 Μαΐου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

  

Θέμα: «Καταγγελίες για αισχροκέρδεια των ιδιωτικών παρόχων υγείας 

σε βάρος καρκινοπαθών»  

 

Σύμφωνα με καταγγελίες που έχουν δει το φως της δημοσιότητας εξαιτίας της 

αραίωσης προγραμματισμού των ραντεβού για ακτινοθεραπείες στα δημόσια 

νοσοκομεία δεν είναι λίγοι οι ασθενείς που αναγκάζονται να καταφύγουν στον 

ιδιωτικό τομέα. 

 

Τα ιδιωτικά κέντρα αποζημιώνονται πλήρως πλήρως για τις υπηρεσίες 

ακτινοθεραπείας που παρέχουν (ΦΕΚ Β’ 2408/31-08-2012) και για τις 

υπόλοιπες τεχνικές υπηρεσίες οι ασθενείς υποχρεώνονται να πληρώσουν 

μόνο την αμοιβή του ιατρού. Δυστυχώς, όμως, παρόλα αυτά, οι νοσούντες 

εξαναγκάζονται να καταβάλουν περαιτέρω αποζημίωση με κάθε πάροχο να 

χρεώνει κατά το δοκούν ενώ ασθενείς που δεν έχουν τη δυνατότητα θέτουν 

την υγεία τους σε μεγαλύτερο κίνδυνο. 

 

Κατόπιν όλων των παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

1. Ποιες ρυθμιστικές πρωτοβουλίες θα ληφθούν ώστε να μην έχουν τη 

δυνατότητα τα ιδιωτικά κέντρα να χρεώνουν ότι επιθυμούν; Εντός 

ποιου χρονικού πλαισίου αναμένεται να εκπονηθούν; 
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2. Ποια βήματα θα γίνουν ώστε ν έχουν πρόσβαση σε θεραπείες κρίσιμες 

για την πορεία της υγείας τους όλοι οι σοβαρά νοσούντες; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 

 

Κλέων Γρηγοριάδης 

  


